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Abstract (en)
[origin: CN219603227U] The utility model particularly relates to container processing equipment (10) for processing a container, which is provided
with a compressed air source (12), a compressed air operating device (14), a negative pressure operating device (16) and an ejector (18), the
ejector is connected to the compressed air operating device (14) for receiving compressed air and to the negative pressure operating device (16) for
suctioning air. The use of the ejector (18) can advantageously increase the energy efficiency of the container treatment apparatus (10).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft u.a. eine Behälterbehandlungsanlage (10) zum Behandeln von Behältern, aufweisend eine Druckluftquelle (12), eine
druckluftbetriebene Vorrichtung (14), eine unterdruckbetriebene Vorrichtung (16) und einen Ejektor (18), der zum Empfangen von Druckluft mit der
druckluftbetriebenen Vorrichtung (14) und zum Ansaugen von Luft mit der unterdruckbetriebenen Vorrichtung (16) verbunden ist. Vorteilhaft kann der
Einsatz des Ejektors (18) eine Energieeffizienz der Behälterbehandlungsanlage (10) steigern.
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